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بازگشت فرشته کریمی به تیم ملی 
فوتسال

در لیست جدید تیم ملی فوتبال زنان که از سوی سرمربی 
تیم ملی اعلام شده اســت نام فرشته کریمی به چشم 
می خورد. اردوی تیم ملی فوتســال زنــان از ۱۱ تا ۱۶ 
مرداد ماه در تهران برگزار می شود و در این راستا فروزان 
ســلیمانی، سرمربی تیم ملی فوتسال اسامی بازیکنان را 
اعلام کرده اســت.در لیست جدید سلیمانی نام فرشته 
کریمی ستاره فوتســال زنان هم به چشم می خورد که 
مدت ها از تیم ملی دور بود و بار دیگر از سوی سلیمانی به 

اردوی ملی دعوت شده است.

مهدی رحمتی سرمربی هوادار شد
باشگاه هوادار اعلام کرد که مهدی رحمتی به عنوان سرمربی 
این تیم انتخاب شده است. بعد از جدایی مسعود شجاعی 
از هوادار، مسئولان این باشگاه مذاکراتی را برای به خدمت 
گرفتــن یک مربی جدید انجام دادند و در نهایت با مهدی 

رحمتی به توافق رسیدند تا روی نیمکت این تیم بنشیند.

هافبک کروات به تراکتور پیوست
ایگور پوستونســکی پس از طی فرآیندهــای قانونی و 
اخذ تائیدیه های لازم از جمله پشت سر گذاشتن تست 
پزشکی با امضای قرارداد رسمی شاگرد اسکوچیچ شد.این 
هافبک ۲۹ ساله اهل کرواسی، سابقه پوشیدن پیراهن 
تیم های واراژدین، زاگورچِ، اینتر زاپرشــیچ و تیم اچ ان 
کی گوریتسا در کرواسی را در کارنامه دارد.پوستونسکی 
فصل گذشته به عنوان کاپیتان تیم واراژدین در لیگ برتر 
کرواسی در ۳۳ بازی به میدان رفته و ۸ گل و یک پاس 

گل نیز حاصل تلاش های او بوده است.

اورلیو در خیبر خرم آباد
مارکو اورلیو، مربی باتجربه ســابق العین امارات و فصل 
گذشته استقلال خوزستان با نظر »رضا مهاجری« به کادر 
فنی تیم فوتبال خیبر خرم آباد اضافه شد.»مارکو اورلیو«، 
مربی باتجربه سابق العین امارات و فصل گذشته استقلال 
خوزستان با نظر »رضا مهاجری« به کادر فنی تیم فوتبال 
خیبر خرم آباد اضافه شد.اورلیو که ۵۹ ساله و اهل برزیل 
است، سابقه حضور در تیم هایی بزرگی همچون الجزیره 
امارات، الزمالک مصر، الوصل امــارات و العین امارات را 
به عنــوان مربی در کارنامه دارد.در رده ملی نیز »اورلیو« 
به عنوان مربی در تیم ملی زیر ۱۹ ســال ایران و تیم ملی 

کویت فعالیت کرده است.

تعیین تکلیف مشمولان ملی پوش تا 
هفته آینده

رئیس اداره ورزش و آمادگی  جسمانی ستاد کل نیروهای 
مسلح توضیحاتی درباره جلسه روز گذشته برای بازیکنان 
ملی پوش مشــمول به خدمت ســربازی ارائه کرد.امیر 
سرتیپ دوم جمشــید فولادی  در خصوص جلسه روز 
گذشته مسئولان فدراســیون های فوتبال، بسکتبال و 
والیبال با ستاد کل نیروهای مسلح درباره مشمول بودن 
برخی از بازیکنان ملی پوش و اینکه گفته شده نشست 
بی نتیجه بوده اســت به تسنیم گفت:نشست بی نتیجه 
نبود. در این جلسه یکسری پیشنهادات داده و قرار شد 
آنها را بررســی و تا هفته آینده نتیجه قطعی را پس از 
گذراندن سلسله مراتب اعلام کنیم. پیش بینی می کنیم 

تصمیم گیری نهایی یک هفته طول بکشد.

مستطیل سبز

 فینالیست های آسیا 
در جام باشگاه های جهان

تیم های فینالیست مسابقات والیبال قهرمانی باشگاه های 
مردان آســیا ۲۰۲۴ سهمیه حضور در رقابت های جهانی 
به دست می  آورند.رقابت های والیبال قهرمانی باشگاه های 
مردان آسیا رقابت ها با حضور ۱۲ تیم از ۱۸ تا ۲۵ شهریور 
در یزد برگزار می شود که تیم شهداب یزد به عنوان میزبان 
و تیم فولاد سیرجان ایرانیان به عنوان قهرمان لیگ برتر 
۱۴۰۲ در این مســابقات حضور خواهند داشت.از سوی 
دیگر با توجه به میزبانی هند، برای نخستین بار سه تیم 
آسیایی در قهرمانی باشگاه های جهان شرکت خواهند کرد.

بازگشت دوپینگی طلایی به کشتی
ختیگ تســابولوف درحالی که چهار دادگاه قبلی را در 
رابطه با موضوع دوپینگــش باخته بود، رأی دادگاه آخر 
را به سود خود گرفت تا به المپیک بازگردد.درحالی که 
پیش از این عنوان شده بود ختیگ تسابولوف کشتی گیر 
روسی الاصل تیم ملی صربستان که سال گذشته با کسب 
مدال برنز 7۴ کیلوگرم سهمیه المپیک را گرفته بود، رباط 
صلیبی پاره کرده، حالا مشخص شد که مسئله غیبت او 

-تا پیش از صدور رأی نهایی- دوپینگ بوده است.

سرمربی تیم ملی ژیمناستیک:
 المپیک را در خواب هم نمی دیدیم

ســرمربی تیم ملی ژیمناســتیک هنری ایران گفت: ما 
خواب المپیک هم نمی دیدیم اما با زحمات فدراســیون 
و بــه خصوص اینچه درگاهی توانســتیم این رویا را به 
حقیقت تبدیل کنیم و سهمیه المپیک را کسب کنیم.، 
رضا خیرخواه سرمربی تیم ملی ژیمناستیک هنری ایران، 
در خصوص حضور تاریخ ســاز مهدی الفتی در المپیک 
پاریس اظهار داشــت: من در طول ســالیان گذشته در 
مسابقات زیادی جهانی و آسیایی زیادی شرکت کرده ام 
اما اولین تجریه من و مهدی الفتی در المپیک اســت. 
این رقابت ها آوردگاه خیلی بزرگی محســوب می شود و 
و بهترین  هــای دنیا در پاریس حضور دارند.وی افزود: ما 
تلاش مان  را می کنیم تا بهترین نتیجه ممکن در المپیک 
کســب شود. البته المپیک با همه مسابقات فرق دارد و 
بســیار از قهرمانان که چندین دوره در المپیک شرکت 
کردند هنوز نتوانســتند مدال این رقابت ها را به دست 
بیاورند. همین حضور الفتی در پاریس و رقابت با بزرگان 
جهان، فارغ از اینکه چه نتیجه ای کســب شود برای ما 
یک موفقیت بزرگ است.سرمربی تیم ملی ژیمناستیک 
هنری تصریح کرد: ما خواب المپیک هم نمی دیدیم اما 
با زحمات فدراسیون و به خصوص زهرا اینچه درگاهی 
رییس فدراســیون ژیمناستیک توانستیم این رویا را به 

حقیقت تبدیل کنیم و سهمیه المپیک را کسب کنیم.

 راه اندازی لوژسواری
 در فدراسیون اسکی

فدراسیون اســکی و ورزشهای زمســتانی در راستای 
گسترش فعالیت های خود و توسعه رشته های زمستانی 
و المپیکی، رشته لوژســواری را نیز به جمع رشته های 
تحت پوشش خود افزود.به همین منظور عباس نظریان 
رئیس فدراسیون اسکی و ورزشهای زمستانی طی حکمی 
آرمان محمدیان را به عنوان سرپرست کمیته لوژسواری 
منصوب کرد تا رسما فعالیت این رشته در این فدراسیون 

آغاز شود.

ذره بین

همدلی|  گروه ورزش: کشتی ایران همواره در 
بازی  های المپیک بیش از دیگر ورزش ها در کانون 
توجه علاقه مندان به ورزش قرار دارد و به عبارتی 
همواره امید اصلی معدود مدال  های ورزش ایران 
در این رویداد اســت، در آستانه المپیک پاریس 
نیز وضعیت به همین گونه است با این تفاوت که 
علیرضا دبیر رئیس فدراســیون کشتی با ادبیات 
خاص)!( خود از تدارک اقامت اختصاصی کشتی 

گیران در پاریس خبر داد.
علیرضا دبیر دیروز طی یک نشست خبری رو در 
روی خبرنگاران نشست و درباره  اسکان تیم  های 
ملی کشــتی خارج از دهکده بازی  های المپیک 
پاریس گفت: یک ســال اســت ایــن موضوع را 
پیگیری می کنیم و دوستانی خارج از وزارت ورزش 
و کمیته المپیک به مــا کمک کردند.. یک ملت 
چشمشان به مدال کشتی است. از دهکده تا سالن 
۵۰ دقیقه راه بود اما جایی که گرفتیم 7 دقیقه راه 
است. در بازی  های آسیایی امین میرزازاده به دلیل 
بد بودن غذا ۸ کیلو وزنش کم شــد. طعم غذای 
دهکده خوب نیست و به ما نمی خورد. اسکان تیم 
کشتی خارج از دهکده ۳۰۰ تا ۴۰۰ هزار یورو شد 
که خودمان پرداخت کردیم و یک قران از وزارت 
و کمیته المپیک نگرفتیم. خیلی از تیم  های بزرگ 
مثل آمریکا نیز به دهکده نمی آیند و ما هم برای 

اولین بار این کار را کردیم.
در مسائل فنی دخالت می کنم

وی در ادامه درباره اینکه آیا در مسائل فنی دخالت 
می کند یا خیر، گفت: کوچ که بهترین حالت است 
اما برای موفقیت تیم ماســاژ یا آب هم می دهم. 
تیم ملی کشورم است و هر کاری بتوانم می کنم تا 
کار زمین نماند. هر کاری لازم باشد برای تیم ملی 
انجام می دهم. تیم اگر نتیجه بگیرد که برای کسان 
دیگر است اما اگر تیم زمین بخورد چه کسی باید 
جواب بدهد. من یک کوچولو کشتی گرفتم و مگر 
می شود دخالت نکنم؟ این وظیفه ام است و باید 

این کار را انجام دهم. من حتما دخالت می کنم.
رئیس فدراسیون کشــتی همچنین گفت: من 
مســئولم و باید پاســخگو باشم. مســئول این 
نیســت کت و شلوار بپوشد و پشت میز بنشیند 

و حرف های قشنگ بزند.
57 رویداد تدارکاتی

دبیــر در ادامه درباره میزان فشــار تمرینات به 
کشــتی گیران برای المپیک گفت: آن کاری که 
من به عنوان رییس فدراســیون باید بکنم من 
انجام دادم. ما نزدیک ۵7 اعزام داشــتیم که در 
این شرایط سخت دلاری بی سابقه است. ما تنها 
فدراسیونی هســتیم که روزانه ۲۴۰ یورو بابت 
هر نفر اسکان در هتل پول می دهیم. ما بهترین 
روانشــناس و دکتر تغذیه را آوردیم. بدنسازان ما 
جزو تاپ های ایران هستند. مربیان ما تجربه دارند. 
هر کاری درباره خواب، تفریح و کنسرت و تئاتر 
رفتنشان یا پول تو جیبی که رقمشان را نمی توانم 
بگویم انجام دادم. تمرین این ۵ یا ۶ ماه خیلی مهم 
بود و من خیلی حواسم بود. میرزازاده ۳ یا ۴ بار 
ضرب شدید خورد. بله تمرینات سنگین بوده اما 

بر اساس حساب و کتاب بوده است.
از بازار سید اسمال ۴ طلا بگیرم!

رئیس فدراسیون کشتی درباره انتظار از کشتی 
برای کســب مدال طلا گفت: یک جا نوشــته 
بود کشــتی فرنگی ۳ طلا می گیــرد. چرا دروغ 
می گویید؟ می خواهید فشار به تیم بیشتر شود؟  
بررسی کنید کسانی که در المپیک طلا گرفتند، 

کسانی که مدال گرفتند،  کسانی که شرکت کردند 
و کسانی که بازماندند. چرا همینطوری می گویید. 
این حرف ها باعث فشار به تیم می شود و توقعات 
را بالا می برد. بجز ملبورن در کدام المپیک ۲ طلا 
گرفتیم؟ یکی می گوید ۳ تا یکی می گوید ۴ طلا. 
مگر خم رنگرزی است یا بازار سید اسمال است 
بروم ۴ طلا بگیرم. آن کارشناس که این حرف را 
می زند می داند چه کار می کند و دنبال ضربه زدن 
است. مگر خودش سرمربی بوده چکار کرده است؟ 
تیم را در جهانی چندم کرد؟ خودشان بودند تیم 
نهم شد یازدهم شد چندم شد؟ اینکه امید داریم 
شک نکنید. او ادامه داد: طلای المپیک به کسی 
می دهند که شــش دانگ باشد. یک دانگش کم 
باشد نمی دهند. بروید ببینید آنها که طلا گرفتند 
همه چیزشان با بقیه فرق دارد یا نه. مثل یزدانی 
در ۲۰۱۶ باشــد که در چند ثانیه طلا گرفت اما 
۴ ســال بعد ۶ دانگ نبود و نقره گرفت. رضازاده 
و ســاعی و موحد و گرایی ببینید ۶ دانگ بودند 
یا نه. گرایی هیچ مشــکل فنی نداشت اما وزنش 
سنگین شده بود. امیدوارم به 7۲ کیلوگرم بیاید 

و موفق شود.
از یزدانی مدال نمی خواهیم

وی ادامــه داد: دربــاره ۸۶ کیلوگرم بگویم واقعا 

خوشحالم حسن آقا)یزدانی( به تیم اضافه شد. او 
باعث شد روحیه همه کشتی گیران ما بالا برود. 
از او واقعا ممنونم او یک ســال ســخت را پشت 
سر گذاشت. ما از حسن واقعا مدال نمی خواهیم 
چرا بار روی او می گذاریــد. المپیک قبل آنقدر 
فشــار روی او بود قبــل از فینال اصلا حرف من 
را نمی شــنید. حریف آمریکایی او دو بار تیلور را 
برده و باید بگویید حریف او سرسخت است. من از 
حسن توقع مدال ندارم و باید از کشتی گرفتنش 
لذت ببرد. به او هم گفتم خدا را شکر تو با کشتی 

برگشتی. 
هیچ تضمینی برای طلایی شدن نیست

دبیر خاطرنشــان کرد: در سال ۲۰۱۱ در جهانی 
قبــل المپیک ۲۰۱۲ رضا یزدانــی و تقوی طلا 
گرفتند اما در المپیک مدال نگرفتند. چه تضمینی 
وجود دارد که امیرحســین زارع در المپیک هم 
طلا می گیرد؟  من دنبال تقابل نیستم. خواهش 
می کنم هرچه می نویســید واقعیت را بنویسید. 
ما حتما به این تیــم امیدواریم. ما همه کارهای 
پشتیبانی را کرده ایم باقی آن دست خداست. ما از 
تک تک بچه ها انتظار داریم و خوشبین هستیم اما 
برای شما وضعیت را ترسیم کردم. رنگرز همیشه 
می گوید کار کردن با دبیر واقعا سخت است. سقف 
خواســته های من انتها ندارد. قول نمی دهم چه 
مدالی می گیریم اما قول می دهم تمام تلاشمان 

را بکنیم. 
رییس فدراسیون کشتی با تاکید بر اینکه وظیفه 
دارد به وضعیت مالی و شــغلی کشــتی گیران 
رسیدگی کند، درباره تعیین پاداش ۶ میلیاردی 
برای طلایی های المپیک از ســوی فدراســیون 
کشتی، گفت: نباید وقتی بچه ها تمرین می کنند 
دغدغه داشته باشند. مگر چند تا یزدانی و گرایی 
داریم؟ معلوم نیست یک ماه یا یک سال دیگر کجا 
باشیم؟ ۶ میلیارد جایزه برای طلا که گذاشتیم 
واقعا هیچی نیســت. کاری کردم روسای آینده 
هم انجام دهند چرا که حق کشتی است. من از 
همه گرفتم و وظیفه داشتم پاداش خوبی در نظر 
بگیرم. بچه ها باید بدانند برای این مملکت جانشان 

را بگذارند.

تازه ترین اظهارات دبیر در آستانه المپیک؛

از اقامت لاکچری در پاریس تا خرید طلا در بازار سید اسمال!

همدلی| دختر تکواندوکار المپیکی ایران گفت: تلاشــم بر 
این است در روز مسابقه بهترین خود باشم.

مبینــا نعمت زاده در ارزیابی از وضعیت خود برای شــرکت 
در بازی های المپیک پاریس به ایســنا گفت: در حال حاضر 
آخرین مرحله اردوی آماده سازی خود را طی می کنم، روند 
تمرینــات راضی کننده اســت و در اوج آمادگی قرار دارم و 
۱۲ مرداد برای شرکت در مسابقات عازم پاریس می شوم.۱۹ 
سال سن دارم و این اولین حضور من در المپیک است، البته 
با تمام حریفانی که در صحنه المپیک با آنها رقابت خواهم 
داشت یک بار مبارزه کرده ام و برابر آنها هم برد داشتم و هم 

شکســت خوردم. به هر صورت بی تجربه نیستم و تلاشم بر 
این است که بهترین خود در صحنه المپیک باشم.

ورزشــکار المپیکی تیم ملی تکواندوی بانوان ادامه داد: از ۴ 
ســال پیش برای المپیک پاریس برنامه ریزی کرده بودم و 
یقین داشتم که سنم به این المپیک می خورد و با توجه به 
توانمندی خود یقین داشتم که در این دوره سهمیه المپیک 
را کســب خواهم کرد و به خودم ایمان داشــتم. اگر در روز 
مسابقه خود مبینا رقابت کند شک ندارم که بهترین نتیجه 

حاصل خواهد شد.
وی در پایان در پاســخ به این پرســش کــه چقدر از نظر 

روانی آماده شــرکت در بازی های المپیک پاریس هستید؟ 
خاطرنشان کرد: اصلا نتیجه  را پیش بینی نمی کنم و تلاشم 
بر این است که در روز مسابقات بهترین خود باشم. مطمئنم 
اگر از نظر روحی و روانی بهترین خود باشــم نتیجه خوبی 

حاصل خود شد.

دختر ۱۹ ساله المپیکی ایران:

می خواهم در پاریس بهترین باشم


